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Dagsorden punkt 6 innkomne forslag 

Innkomne saker: 

Forslag    1 

Tittel   Endring av tidsperioden av verv til organisasjonsmedarbeider 

Forslagsstiller:  Maika Soleng  

Forslag:   Verv til organisasjonsmedarbeider økes til 2 år 

Styrets innstilling: Forslaget tiltres 

 

Forslag    2 

Tittel   Avlønning organisatoriske verv 

Forslagsstiller:  Torleif Nordbakk 

Forslag:   Ledervervet økes med 0,5 G 

Styrets innstilling: Forslaget tiltres 

 

Forslag    3 

Tittel   Kontingent til fylket og flere representanter til landsmøtet 

Forslagsstiller  Pensjonist og uføreutvalget 

Forslag:   Arbeidsgruppen fortsetter sitt arbeid 

Styrets innstilling: Tas til orientering 

 

Bevilgninger: 

Forslag    4  

Tittel   Gatemagasinet Virkelig’s lørdagssuppe 

Forslagsstiller  Toril Torgersen 

Forslag:   5000kr bevilges til Gatemagasinet Virkelig’s lørdagssuppe 

Styrets innstilling: Forslag tiltres 
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Forslag    5 

Tittel   Støtte til Natteravnene 

Forslagsstiller  Astrid Johansen 

Forslag:   5000kr bevilges til Natteravnene 

Styrets innstilling: Forslag tiltres 

 

Forslag    6 

Tittel   Barnefotball i Syria 

Forslagsstiller  Espen Østmann 

Forslag:   Gi støtte til barnefotballen i Syria 

Styrets innstilling: Forslaget tiltres ikke 

 

Forslag    7 

Tittel   Støtte fotballjentene på Reinen Idrettslag 

Forslagsstiller  Tor Gunnar Ødegårdstuen 

Forslag:   5000kr bevilges til Reinen idrettslag 

Styrets innstilling: Forslaget tiltres 

 

 

Fagforbundet Tromsø har fra tidligere inngått et prosjekt om å støtte jentefotballen på Kvaløya 

med 10 000kr pr år, samt om å støtte TV – aksjonen med 5000kr.  

 

 

Uttalelser: 

Forslag    8 

Tittel   Uttalelse: Nord-Norge banen 

Forslagsstiller  Fagforeningsstyret 

Forslag:   Uttalelsen støttes 

Styrets innstilling: Forslag tiltres 
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Forslag   9 

Tittel   Uttalelse: Standpunkt Ukraina 

Forslagstiller  Torleif Nordbakk 

Forslag:   Uttalelsen støttes 

Styrets innstilling: Forslag tiltres 

 

Forslag    10 

Tittel   Uttalelse: Krigen i Gaza 

Forslagstiller  Torleif Nordbakk 

Forslag:   Uttalelsen støttes 

Styrets innstilling: Forslag tiltres 

 

 

Forslag   11 

Tittel   Uttalelse: Bompenger i Tromsø 

Forslagstiller  Torleif Nordbakk 

Forslag:   Uttalelsen støttes 

Styrets innstilling: Forslag tiltres 

 

Forslag   12 

Tittel   Uttalelse: Tromskraft av Strømbørsen 

Forslagstiller  Bjørn Willumsen 

Forslag:   Uttalelsen støttes  

Styrets innstilling: Forslag tiltres 

 

Forslag   13 

Tittel   Uttalelse: Ta tilbake nasjonal kontroll over vannkraft og strømpriser  

Forslagstiller  Bjørn Willumsen 

Forslag:   Uttalelsen Støttes 

Styrets innstilling: Forslag tiltres 
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Vedlegg 1 

   

 

 

Forslag til endring av varighet på verv til organisasjonsmedarbeider. 

 

Det er ønskelig at man øker varigheten for verv til organisasjonsmedarbeider. I dag er det på 1 år, og 

ønsker med dette å fremme forslag om å øke dette til 2 år. 

Bakgrunnen for det er at dette vervet skal inneha arbeidsoppgaver der man ivaretar 

sekretærfunksjon i møter, ha ansvar for fane 2 som er Fagforbundets medlemsregister og være 

Hovedtillitsvalgt for de i privat sektor.   

 

Fane 2 og HTV for de i privat sektor er arbeidsoppgaver som krever lang opplæringstid. Ivaretakelse 

av privat sektor betyr at dette vervet skal ha kjennskap til alle tariffavtaler som ikke er KS. Dette er 

krevende, tar mye tid og det vil være ugunstig dersom man kommer i en situasjon der man bytter ut 

denne person etter 1år.  

 

Det har vært uttalt tidligere, at å få en god forståelse av hovedtariffavtalen og hovedavtalen til KS/ 

Fagforbundet, er 2år et minimum.  

En organisasjonsmedarbeider skal ivareta flere titalls tariffavtaler, og det vil derfor være naturlig at 

man har en stabilitet i dette vervet. Styret går igjennom budsjettet hvert år før årsmøtet, og det er 

sett at det er økonomi til dette. 

 

 

Forslagstiller: Maika Soleng 
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Vedlegg 2 

 

 

 

Forslag til avlønning av organisatoriske verv 

 

Per i dag avlønner Fagforbundet Tromsø 2 organisatoriske verv. 

1: Leder (80% org, 20% HTV) 

2: Organisasjons medarbeider (100% org) 

 

Slik satsene står i dag, er begge vervene avlønnet 5G, der regnestykket er slik 

1: Leder | 5G – 20%, + 20% HTV (20% av opprinnelig lønn, + 20% av 40000, egen særavtale for 

HTV’er) kommunen dekker 20% HTV, og fagforbundet Tromsø dekker 80%. 

2: Organisasjon medarbeider (minimum 5G eller den opprinnelige lønnen om denne er mer en 5G) 

 

Ettersom at det er et rimelig stort sprik i ansvaret som følger med vervene, er det derfor urimelig at 

de skal være avlønnet likt, det er også urimelig at organisasjonsmedarbeider skal ned i lønn. 

 

Det foreslåes derfor nye satser  

- Leder skal avlønnes minimum 5,5G ved 100% frikjøp organisatorisk, om det er mindre en 

100% organisatorisk frikjøp skal lønn være proporsjonelt fordelt med frikjøpsprosent opp 

mot 5,5G for eksempel ved 80% frikjøp skal den organisatoriske lønnen være 5,5G x 80%. 

 

- Organisasjons medarbeider skal være minimum avlønnet 5G, eller beholde tidligere lønn om 

denne er mer en 5G. 

 

 

Forslagstiller: Torleif Nordbakk. 
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Vedlegg 3 

 

 

 

Kontingent til fylket og flere representanter til landsmøtet 

 

Fagforbundet Troms økte høsten 2023 kontingenten som avdelingene betaler fra 50kr til 80kr. Det 

var ønskelig å se på hvorfor dette ble gjort og om det var gått frem på riktig måte. Det ble formidlet 

fra Fylket at denne kontingenten var øremerket fase 2 skolering av tillitsvalgte. Avdelingene i Troms 

har tidligere ikke betalt for dette, så det var ønskelig at dette ble sett på.  

Det var også ønskelig å jobbe med å få en mer rettferdig fordeling av delegater/ representanter til 

Fagforbundets landsmøte. Det er pr i dag ikke rettferdig fordeling og Fagforbundet Tromsø er den 

største avdelingen i Nord-Norge. 

Det ble satt ned en arbeidsgruppe bestående av yrkesseksjonene og utvalgene som fikk et mandat 

jobbe med de to punktene nevnt ovenfor.  

Første del er redegjort for av fylket og arbeidsgruppen fikk tilsendt dokumentasjon på dette. Det ble 

avgjort ved avstemming på fylkesmøtet som ble avholdt i oktober 2023, der flertallet stemte for 

forslaget om øking av kontingent. Det ble anmodet av leder og nestleder av avd. 177 om å avslutte 

punkt 1 av mandatet på bakgrunn av at det er svart ut. Pensjonist og uføreutvalget ønsket å trekke 

seg fra gruppen etter dette. 

Arbeidsgruppen jobber videre med punkt 2 for å få flere representanter fra Fagforbundet Tromsø til 

landsmøtet i 2025. 

 

Forslagstiller: Pensjonist og uføreutvalget og styret i Fagforeningen.  
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Vedlegg 4 

 

    

  
 

 

Søknad om bevilgning til Gatemagasinet Virkelig’s lørdagssuppe 

 

 

Gatemagasinet virkelig har lørdagstilbud med servering av suppe til alle som selger bladet Virkelig og 

andre som har behov for et varmt måltid. Det er et godt fellesskap med mye omsorg.  

 

Gatemagasinet Virkelig sitt tilbud om lørdagssuppe er et lavterskeltilbud og stiller ingen krav til 

rusfrihet eller lignende. Suppekjøkkenet drives av frivillig Kristian Aagaard med suppeverter. 

Det søkes herved støtte på 5000kr. 

 

Forslagsstiller: Toril Torgersen 
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Vedlegg 5 

 

    
 

 

 

 

Forslag om å gi støtte til natteravnene Tromsø. 

 

Det foreslåes at Fagforbundet Tromsø gir økonomisk støtte til natteravnene, pålydende 5 000kr. 

 

Vi ser at ungdomsmiljøet i Tromsø blir tøffere og at den frivillige jobben natteravnene gjør er veldig 

dagsaktuell. De er en viktig ressurs og jobber forebyggende for å ivareta ungdommen.  

Med bakgrunn for dette ønsker fagforbundet fortsatt å støtte dette arbeidet. 

 

Forslagstiller: Astrid Johansen 
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Vedlegg 6 

 

    

 

Forslag om å støtte barnefotballen i Tabqa: 
 
Jeg fremme forslag om å støtte barnefotballen i Tabqa i Syria. Prosjektet ledes av Erling Folkvord som 
er en kjent Rødt-politiker og som holdt foredrag for oss i Rødt Tromsø for et år tilbake. Nestleder for 
prosjektet er Per Ravn Omdal. Prosjektet anser jeg som veldig viktig fordi det gir barna i Syria stor 
glede i et land som har vært rammet av krig og ødeleggelse.   
 
De skriver om prosjektet at: «Tusentalls unger i Syria – har satt utrolig stor pris på bidragene 
fagbevegelsen har gitt til arbeidet vi driver for å bygge fotballbaner for jenter og gutter i Syria. Lo har 
to ganger bevilget 100 000 kroner. Mange forbund, fagforeninger og klubber har gitt store beløp. Slik 
støtte fra norsk fagbevegelse blir lagt merke til i et krigsødelagt land der befolkninga hver dag 
kjemper for å gjenoppbygge landet.  
 
Nå starter vi innsamling til kunstgressbaner for ungene i Tabqa, en krigsherjet by på størrelse med 
Sarpsborg. Dette blir det fjerde og siste prosjektet vårt.»  
 
Mer informasjon om prosjektet er finnes på nettsiden: https://fotballbane.org 
 

Håper med dette at Fagforbundet i Tromsø kan gi et bidrag for å støtte prosjektet.  

 

Forslagsstiller: Espen Østman 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://fotballbane.org/


11 
 

Vedlegg 7 

 

    

 

Forslag om å støtte fotballjentene på Reinen idrettslag 

Reinen Idrettslag er bydelsklubb i Tromsø som for første gang på mange år skal starte opp et 11-lag 
for jenter født i 2010 og 2011. Tidligere har jenter som har spilt for Reinen måtte melde overgang til 
en annen klubb for å kunne spille fotball videre. Dette har ført til stort frafall av jenter. Sist gang det 
var et 11-lag på jentesiden i Reinen var med jenter som var født i 2001.  
 
Reinen er den eneste klubben i Tromsø som ikke har egen 11 bane eller hall. For å kunne trene på 
vinteren er vi avhengig å kjøpe treningstider i hallen til TUIL. Seriekamper må også spilles på TUIL 
arena. Dette koster penger.  
 
Det er få turneringer for jentelag på 11-siden i området og vi reise langt for å kunne delta på disse.  
 
Kan Fagforbundet være interessert i å inngå et samarbeid med Reinen Idrettslag og vår jentesatsing 
fremover? Målet vårt er at vi har et lag i mange år fremover og ikke kun får jentene som er der pr i 
dag aldersmessig.  
 
Dersom dere kunne tenke dere å være en del av denne satsingen, så vil jeg videreformidle dette til 
rette vedkommende i styret til Reinen Idrettslag.  
 
 
Forslagstiller: Tor Gunnar Ødegårdstuen  
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Vedlegg 8 

 

   

 
Forslag om uttalelse Nord-
Norgebanen: En nødvendig investering for fremtiden  
  
Nord-Norge er en viktig del av Norge, med rike naturressurser, strategisk beliggenhet og stort 

potensial for utvikling. Men Nord-Norge er også en region som lider av dårlig infrastruktur, lang 

reisetid, høye transportkostnader og lav befolkningsvekst. For å styrke Nord-Norges 

konkurransekraft, bærekraft, samhold og ikke minst beredskap, trenger vi en moderne og effektiv 

transportløsning som binder regionen sammen med resten av landet. Vi trenger Nord-Norgebanen.  

Nord-Norgebanen er en foreslått forlengelse av stambanenettet mot nord fra Fauske til Tromsø med 

sidespor til Harstad. Veiavstanden Fauske-Tromsø langs E6 er i dag 482 km og langs E6/E10 510km 

lang. Den har flere fergekryssinger og tar i dag ca. 8-9 timer pr vei. Med Nord-Norgebanen vil 

reisetiden bli redusert til rundt 3 timer som vil gjøre det mulig å pendle mellom byene i regionen, 

samt til og fra Oslo og Trondheim. Nord-Norgebanen vil også åpne for godstransport på bane og 

dermed avlaste vegen, redusere utslippene og øke sikkerheten.  

Nord-Norgebanen er ikke bare et transportprosjekt, men også et utviklingsprosjekt. En jernbane vil 

skape nye arbeidsplasser, både under byggingen og etterpå. En jernbane vil stimulere til 

næringsutvikling, innovasjon og kompetansebygging i regionen. En jernbane vil også bidra til å styrke 

kultur- og reiselivstilbudet i Nord-Norge, samt fremme integrasjon og inkludering av ulike 

befolkningsgrupper. En jernbane vil med andre ord løfte hele Nord-Norge.  

Nord-Norgebanen har vært en gammel idé som har møtt mange utfordringer og motstand. Den siste 

utredningen fra Jernbanedirektoratet viste at en fullt utbygget Nord-Norgebane er anslått å koste 

281 mrd kroner, har svært lav samfunnsøkonomisk lønnsomhet og har negative innvirkninger på 

klima og natur. Men disse tallene må ses i et større perspektiv. Nord-Norgebanen er en investering 

for fremtiden, som vil gi store gevinster for regionen og nasjonen på lang sikt. Nord- Norgebanen er 

også et spørsmål om rettferdighet, som vil gi Nord-Norge den samme muligheten som resten av 

landet til â ha et godt og trygt transporttilbud. 

Vi mener at Nord-Norgebanen må bygges og at planleggingen må starte nå. Vi oppfordrer 

regjeringen og Stortinget om at dette prioriteres i Nasjonal transportplan (NTP) for periode 2022-

2033. Vi ber også om at det utarbeides traseer slik at det kan tas stilling til de beste løsningene for 

både miljøet og befolkningen. Nord-Norgebanen er veien videre! 

Samspillet mellom næringsutvikling, landbruk, og matproduksjon er en viktig del av 

distriktspolitikken. Målet er en nasjonal politikk med en lokal forankring og fordeling. Det potensialet 

som ligger i fiskerier, sjømatproduksjon, forskning og utvikling fra havet knyttet til bioteknologi, samt 

fra landbruk, skogbruk, bergverk og mineralutvinning er viktig både for bosetting og en bærekraftig 

næringsutvikling. Innbyggere i distriktene må også kunne nyte godt av de muligheter ny teknologi gir 

befolkningen i byer og tettbebygde strøk. Det må jobbes for å sikre arbeidsplasser gjennom en aktiv 

distriktspolitikk. Det må også jobbes for å sikre og øke norsk matproduksjon samt sikre en god 

infrastruktur som stimulerer til verdiskapning og bosetting i distriktene. 
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Vedlegg 10 

 

 

Forslag uttalelse om Gaza 

 

Stopp massedrapene på barn og sivile i Gaza! 

 

Krigen mellom Israel og Hamas har pågått i over to måneder, med massedrap, massive ødeleggelser 

og enorme lidelser for sivilbefolkninga. Angrepet fra Hamas på Israel 7. oktober tok livet av mer enn 

1.200 uskyldige mennesker. Nå rammer Israels bombing av Gaza sivile kvinner, menn og barn. 

Hittil er tusentalls mennesker drept på Gazastripen og mange av dem er barn. FN kaller situasjonen i 

Gaza «apokalyptisk» og har slått fast at det ikke finnes noen trygge områder som de 2,3 millioner 

innbyggerne kan flykte til. Samtidig mangler de mat, vann, medisiner og helsehjelp. 

Terrorangrepet fra Hamas var sjokkerende brutalt, men det er i høyeste grad også Israels bombing av 

sivilbefolkninga i Gaza. Israels krigføring viser en total mangel på respekt for at hvert liv er like mye 

verdt, og på prinsippene i krigsretten om proporsjonalitet. Bombingen av Gaza er også et klart brudd 

på humanitærretten. 

Det internasjonale samfunnet kan ikke fortsette å se vekk mens dødstallene stiger. Gazas befolkning 

trenger en umiddelbar, permanent våpenhvile og tilgang til nødhjelp. Bombingen må slutte, gislene 

må frigis og blokaden oppheves. Hvert minutt teller for å redde liv. 

Israel og Hamas viser ingen vilje til å komme til enighet. Derfor må Norge og andre land bidra til å 

legge press på partene også med andre virkemidler enn med diplomati og forhandlinger. FNs 

sikkerhetsråd må pålegge parter som bryter krigens regler våpenembargo. Norske myndigheter må 

forhindre at våpen produsert av norskeide selskaper brukes i krigen i Gaza. 

Fagforbundet mener det er positivt at den norske regjeringa har tatt klart avstand fra bruddene på 

folkeretten og stilt tydelige krav om våpenhvile. Vi oppfordrer regjeringa til å ta initiativ til gransking 

av krigsforbrytelser begått under krigen, samt å jobbe for at Israel stilles økonomisk ansvarlig for 

ødeleggelsene i Gaza. 

Israelere og palestinere har like stor rett til å leve i fred og sikkerhet. Fagforbundet vil at Norge skal 

jobbe for en tostatsløsning basert på folkeretten. Fagforbundet mener Norge må anerkjenne 

Palestina som en selvstendig stat og aktivt bidra til at en palestinsk stat blir opprettet. 

Palestinerne har levd i generasjoner med fordrivelse, okkupasjon, anneksjon, blokade og apartheid 

fra Israels side. Nå drepes rundt ett tusen barn hver uke i bomberegnet i Gaza. Verdenssamfunnet 

har en moralsk plikt til å sørge for at bombingen stopper og til å legge grunnlaget for en varig fred i 

Midtøsten. 

Tromsø må også opprettholde båndene til Gaza, ved og fremdeles være vennskapsby med Gaza. 

Forslagstiller: Torleif Nordbakk 
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Vedlegg 11 

 

 

Forslag til standpunkt på bompenger 

 

Fagforbundet Tromsø er som utgangspunkt imot bompenger, vi vet at dette er en usosial ekstra 

beskatning som treffer urettferdig, der de med dårlig råd rammes hardest, dette av flere årsaker, 

mange av våre medlemmer faller inn under kategorien Lavlønt, Ufør, minste pensjonist eller student, 

aleneforsørgere med flere. 

Dette er grupper i samfunnet vi vet har dårlig kjøpekraft, og den har blitt betydelig forverret de siste 

årene. 

Per i dag, så får de som har hatt nokk kjøpekraft til å kjøpe seg en El-bil, fordeler ved passering av 

bommer. Dette er urettferdig, ettersom at de fleste som har moderne og nye elbiler trolig også er de 

med bedre kjøpekraft og som i utgangspunktet ikke trenger fordeler her. 

Det eksisterer også en refusjonsordning, der husstander med barn og inntekt under 600 000 kan få 

refusjon, det er mange grupper som kunne trengt denne ordningen, men går glipp av det, siden de 

ikke fyller disse kriteriene. 

Bompengene er kommet, og det er et faktum, selv om vi er imot bompenger. Målet må være og 

avskaffe, men i mellomtiden finne en sosialt rettferdig byrdefordeling. 

Fagforbundet ønsker derfor 

- At El-bil godene skal bort, og at total taksten skal ned for alle biler 

- At det skal på plass fornuftige refusjonsordninger som faktisk treffer de gruppene som har 

behov 

- At det skal jobbes mot full avskaffelse av bompenger, og alltid se på mulighetene for minking 

av byrden fram til avskaffelse er et faktum. 

- Regelen om timespasseringer utvides. 

Ettersom at det ofte er et stort skifte i samfunnsdebatten rundt bompenger, foreslåes det at AU til en 

vær tid, får den myndighet til å fatte beslutninger om uttalelser til ordninger og løsninger rundt 

bompenger, som måtte komme våre medlemmer til gode. I beslutninger skal det alltid jobbes mot en 

løsning av avskaffelse av bompenger, eller reduksjon for de gruppene som er hardest rammet. 

 

Forslagstiller: Torleif Nordbakk 
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Vedlegg 12 

 

 

FAGFORBUNDET TROMSØ KREVER AT TROMS KRAFT TAS AV STRØMBØRSEN. 
HUSHOLDNINGER OG NÆRINGSLIV HER NORD SKAL TILBYS STRØM TIL FASTE, 
LAVE PRISER. 

Troms Kraft er et 100 % offentlig eid selskap. Tromsø kommune eier 40 % av TK. Troms Fylke eier de 
resterende 60 %.  

Et flertall i kommunestyret i Tromsø og på fylkestinget i Troms kan trekke TK ut av den europeiske 
strømbørsen og sikre at innbyggerne og næringslivet her nord har forutsigbare og rimelige 
strømpriser.  

Hvis det er politisk vilje til det, så kan husholdninger og næringsliv i Troms slippe å bli utsatt for den 
systematiske utpressingen på den europeiske strømbørsen, der høyeste bud fastsetter energiprisen 
time for time dagen etter.  

Hvis det er politisk vilje til det, så kan innbyggerne i Troms fylke bli kvitt de dyre og unødvendige 
mellomleddene av strømtradere. 

Hvis det er politisk vilje til det, så kan flertallet i Tromsø kommunestyre og fylkestinget i Troms ta 
styring over Troms Kraft og administrasjonen der, i den hensikt å gjenopprette og ivareta 
kraftselskapets sentrale, opprinnelige samfunnsmessige funksjon:  

Troms Kraft er en offentlig eid produsent av helt sentral infrastruktur til innbyggerne og næringslivet 
her i det kalde nord. 

Ta tilbake politisk styring over TK, ordfører Gunnar, fylkesordfører Kristina og øvrige politikere i 
Tromsø og Troms! 

 

Forslagstiller: Bjørn Willumsen 
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Vedlegg 13 

 

 

 

FAGFORBUNDET TROMSØ KREVER AT DET RØD-GRØNNE 
STORTINGSFLERTALLET TAR TILBAKE NASJONAL KONTROLL OVER 
VANNKRAFTA OG STRØMPRISENE.  

Den billige, miljøvennlige norske vannkrafta har bygget landet i mer enn hundre år.  

Strøm er infrastruktur på linje med vann og avløp og veinettet. Strøm er ikke en vare som vi kan velge 
å ikke kjøpe når den blir dyr. 

Alle i dette høykostlandet baserer sin virksomhet på billig strøm. Strømpriser fastsatt på en europeisk 
strømbørs raserer økonomien til husholdninger og næringsliv her i landet og bidrar til høy inflasjon 
og renteøkninger. 

Årsmøtet i Fagforbundet Tromsø krever at Arbeiderpartiet og Senterpartiet i regjering tar strømmen 
av den europeiske kraftbørsen. 

Fagforbundet Tromsø krever makspris på strøm. 

Fagforbundet Tromsø krever at de nåværende planene om elektrifisering av Melkøya med strøm fra 
land må stanses. 

Nord-Norge har pr i dag et overskudd av strøm på er enn 10 TWH. Fagforbundet Tromsø krever at 
strøm til eksisterende næringsliv i Nord-Norge nå må prioriteres.  

«Først til mølla»-prinsippet må snarest avvikles og erstattes med politikk som sikrer god, 
samfunnsmessig utnyttelse av den verdifulle, evig fornybare vannkraften som vi i dette landet er 
velsignet med. 

 

Forslagstiller: Bjørn Willumsen 

 

 


